
Kære Lyngby-Taarbæk kommune 
 
Jeg nåede desværre ikke at svare på spørgeskemaundersøgelsen, så derfor denne mail i stedet. 
 
Da vi valgte at flytte til Sorgenfri for 10 år siden, var det pga. Lyngbys gode image som det grønne område – 
og de gode skoler. Begge dele synes desværre at være under pres. 
 
De store byggerier i Sorgenfri – Politigården og det nye kollegie – øger befolkningstætheden gevaldigt, og 
presset på naturen og infrastrukturen. 
 
Jeg håber den nye løsning for Sorgenfri torv bliver så lavt et byggeri som muligt.  Vi har ikke brug for eller 
lyst til flere høje byggerier i området. 
 
Samtidig bør det naturligvis være klima og CO2 neutralt. 
 
Tak fordi i lytter. 
 
Med venlig hilsen, 
 
Jens Søderdahl  

 


